
Februari 2023 
 
Voor nieuwsbrief van de FVEN 
 
“…Wie zijn die mensen van de commissie duurzaam varend erfgoed….. en wat drijft ze?” 
 
Eerste van een reeks Interviews door Hetty Dokter (secretaris commissie DVE). 
 

Matthijs Wink, lid commissie DVE; 
 

 
1 
Ha Matthijs, nu heb je alweer zo’n mooie enquête gemaakt, de 2e al voor de commissie 
duurzaam varend erfgoed. Vertel eens: hoezo kan je dat zo goed? 
 
Nou “zo goed” valt denk ik wel mee. Maar in mijn vrije tijd beheer ik verschillende websites, 
één daarvan is die van de lokale Stadsraad in mijn woonplaats. Als Stadsraad vragen we 
regelmatig de mening van inwoners over bepaalde onderwerpen, en daardoor maak ik vaker 
enquêtes en ben daar inmiddels wel handig in geworden. 
 
2 
Je hebt een sleepbootje uit 1928 met een Jastram motor, ook uit 1928 (?) erin. Je bent lid en 
webmaster van de VDMS. Waar komt je passie voor een oud sleepbootje vandaan? 
 
Ik vaar best al lang, heel vroeger zeilde ik bij de Scouting. Toen ik kinderen kreeg, werd dat 
zeilen wat lastig en ging ik op zoek naar een motorboot. Ik hou van oude auto’s en motoren 
en ben dus ook gaan kijken naar een ‘oude’ boot. Na wat rondkijken kwam ik uit bij mijn 
huidige bootje, toen nog Tinus genaamd. Ik heb de boot in 2004 gekocht en Atalanta 
genoemd. Ik ben toen ook gelijk lid van de VDMS geworden. Het mooiste van de boot is de 
Jastram motor, 3-cilinder, 90PK, lucht gestart, uit 1953.  
 
3 
Je bent vanaf het begin lid van de commissie duurzaam varend erfgoed van de FVEN. Wat 
vind je goed van deze commissie en wat zou beter kunnen? 
 
Ik ben erg blij met de commissie DVE. Er is een fijne samenwerking en er wordt veel werk 
verzet.  Een punt wat beter kan is denk ik de PR rond duurzaamheid, recent hebben we 
afgesproken daar samen met FVEN-communicatie verdere stappen te gaan zetten! 



 
4 
De VDMS ken je goed, het is een actieve behoudsorganisatie met veel leden. Hoe belangrijk 
is het onderwerp duurzaamheid voor jullie leden? Leeft het bij iedereen? Zijn er 
verschillende opvattingen over bij de leden en zo ja, hoe gaan jullie daarmee om? 
 
Een paar jaar geleden leefde het onderwerp denk ik nog niet echt, maar nu zien veel leden 
dat duurzaamheid een heel belangrijk onderwerp is. Leden willen zelf ook hun bijdrage 
leveren aan een schonere wereld. Tegelijkertijd is het zo, dat het bij sleepboten letterlijk en 
figuurlijk draait om de motor. Veel motoren zijn oud, soms al meer dan 100 jaar, en dus 
historisch erfgoed. Het is voor de VDMS-leden echt superbelangrijk dat deze oude motoren 
behouden blijven, gebruikt kunnen worden en aan het publiek getoond kunnen worden. 
 
Als VDMS staan we 100% achter de doelstelling van de FVEN om tot een 
uitzonderingspositie voor Varend Erfgoed in (komende) wet- en regelgeving te komen v.w.b. 
de uitstoot van emissies. Daarnaast nemen we zelf ook actie, o.a. door te kijken naar 
duurzame brandstoffen en compensatie van CO2. 
 
5 
Wat merk je van de FVEN, de koepel van de behoudsorganisaties? Vind je de FVEN 
voldoende zichtbaar? Heb je tips voor de FVEN? 
 
Naast de commissie duurzaam varend erfgoed, heb ik vooral te maken met het Register 
Varend Erfgoed Nederland (RVEN). Wekelijks leveren we als VDMS een bestand op, dat in 
het RVEN wordt geladen. Vanuit de VDMS hebben wij nog diverse suggesties om het RVEN 
te verbeteren, ik hoop dat we daar in de toekomst volgende stappen kunnen maken! 
 
6 
Wil je nog iets anders kwijt? 
 
Nee, zo was het wel weer genoeg! 
 

   
 
Mslb Atalanta          Jastram 3-cilinder 
 
 


